
 

 

College van Burgemeester en Wethouders der gemeente Oude IJsselstreek 

Gendringen 

 

Geacht college, 

Vanuit de gebruikers van De Kwaksmölle bereiken ons berichten dat zij zich zorgen maken over de 

toekomst van de welzijnsvoorziening in Varsseveld. Er zijn inmiddels verschillende rapporten over de 

toekomst van de Kwaksmölle aangeboden bij de gebiedsmakelaar, Inge Waarlo, maar tot op heden is 

daar geen respons op gekomen. Naar wij begrepen hebben, is er momenteel een tijdelijk initiatief 

vanuit een aantal burgers, die een stichting tot exploitatie van de Kwaksmölle wil oprichten.  

Kunt u ons mededelen wat de huidige stand van zaken is rondom deze en andere initiatieven m.b.t. 

de Kwaksmölle? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Fractie SP Oude IJsselstreek, 

Voor deze, 

Heini Peters, fractievoorzitter. 


